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Protokoll styrelsemöte i Norrköping 2023-06-03 

Närvarande:   

Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Ann-Christin Johansson, Agnes Thorlaksdottir, Pierre Lago, Sofia 

Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Pernilla Kling, Lena Karlstedt  

Adjungerad:   

Anmält förhinder:  Anki Johansson, Pernilla Kling, Lena Karlstedt 

Inte anmält förhinder: 

 

§096 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§097 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§098 Val av protokolljusterare  

Pierre Lago valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

§099 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna. 

§100 Ekonomisk Rapport 

Vi går igenom den ekonomiska rapporten. Vi går också igenom rapporten för de 

utställningar som varit. Vi diskutera domares resor. Viktigt att ta kontakt med 

domarna innan det bokas resor. Beslut: Att boka biljetter till domarna så fort de 

har signerat sina avtal och det går att boka biljetter, det ska vara biljetter med 

avbokningsskydd.  

§101 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande     

Samtal med rasklubb – Liz-Beth har varit i kontakt med dem och fortsätter hålla 

kontakten med dem.  

Rapport om Vision 30 – Vi har möjlighet att lämna in ett remissvar senast 30/6. Liz-

Beth, Moa, Pierre och Anki gör ett förslag. 

Rasklubbsmöte - Beslut: Mötet blir den 6/9. Sofia skickar ut en anmälan.   
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Tidning – Kommer att tas upp på rasklubbsmötet den 6/9. 

KF – Vi går igenom nomineringarna och Sofia skickar in.  

Utbildning hundhälsa-Sveland: Liz-Beth har haft möte med Sveland. Vi kommer att 

planera in ett utbildningstillfälle (via Teams) i samarbete med Sveland under vintern 

23/24. Till nästa år kommer de att sponsra BIS-rosetterna.           

Vice ordförande 

Inget att rapportera 

Sekreterare  

Se skrivelser nedan  

Brakykommittén 

Komplettering till Förvaltningsrätten - Vi har kompletterat med ytterligare information.  

Rasklubbsrådgivningskommittén 

Samtal med rasklubb – Liz-Beth pratar med dem.  

Kommittén för Avel och hälsa 

SRD-möten - Moa och Agnes rapporterar från SRD-mötet.  

Utställningskommittén 

Ringfördelning Vänersborg - Klart 

Avtal med de platser vi är på - Pierre har kollat och det är klart för 2023.  

Jubileumsutställning 2024, domare, anmälningsavgift - Agnes går igenom vilka 

specialklubbar som har special på söndagen. Beslut: Ordinarie anmälningsavgift 

gäller.  

Utställningsansökan 2025 (Hässleholm, Sigtuna/Märsta, Boden, Backamo, Högbo, 

Timrå) Beslut: Efter domarkommittén har haft möte så hör de av sig till Sofia om 

vilka platser det blir för 2025. Sofia skickar det sedan till rasklubbarna.  

Höjda anmälningsavgifter - Vi funderar till nästa möte 

Rosetter i ringarna – Tas upp igen på nästa möte 
 

Sponsorkommittén  

Sponsring 2024 – Dags att börja ta tag i sponsring för 2024.  

Sponsring 2023 – Mkt lokala som har ställt upp.  

Vi diskuterar fodersponsring – Pierre ringer till ett annat foderföretag.  
 

PR, Info och IT 

Ny hemsida – Moa anmäler jäv och deltar inte i diskussion och beslut i denna fråga. 

Beslut: Styrelsen beslutar att gå på den offert vi fått. Omedelbar justerad. 

 

 

Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 
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Beslut om att flytta fram den och be om att få återkomma med ett annat upplägg. 

Sofia mailar domarkommittén. Agnes avbokar hotell och kontaktar rasklubbarna.  

 

BPH-kommittén 

 

Dags att skicka in bidrag. Att fundera på till nästa möte om vi ska fortsätta med bidrag.  

 

 

§102 Skrivelser och ärenden 

Diarienr Beskrivning Kommentar 

2023-
0142 

Ansökan utökning av 
rasregister. 

Svar från rasklubbarna 
senast 31/5 

Boston, Fralla ja, 
Japanese chin, Ja 

Domarkommittén 
pratar med domaren. 

2023-
0163 

Från SKK:s valberedning Skicka in svar senast 
4/6. Beslut: Sofia 
skickar in vårt förslag.  

  Från CC Utöka sin special med 
en dag 2024 
Beslut: Sofia frågar vem 
som ska stå för denna 
utställning.  

2023-
0167 

Från Ulrika Henriksson 10 examinatorer 
Domarkommittén kollar 
på detta till nästa möte 

2023-
0094 

Inbjudan 
Representantskapsmötet 
2023 SHU  

Vi tar upp frågan igen på 
nästa möte. Sista dag att 
anmäla är 14/7 
Beslut: vi väljer att inte 
skicka någon i år.  

2023-
0107 

REMISS: SKK 2030 - Roligt, 
enkelt och hållbart – för 
ett tryggt hundliv från 
Fredrik Bruno 

Liz-Beth tar kontakt med 
Fredrik Bruno. Moa, 
Pierre är gärna med om 
det blir ett möte, vi 
återkommer och se om 
fler kan vara med på 
mötet.   
  
Svar ska vara inne 
senast 30/6 
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2023-
0129 

1 juli sista ansökningsdag 
för 
exteriördomarkonferenser 
2026 

2019 -  
Bostonterrier, Japanese 
Chin, Mops, Pekingese, 
King Charles Spaniel, 
Fransk Bulldogg,  
 Griffon-raserna 
  
2024 -  
prazsky krysarik  
russkiy toy  
chihuahua långhårig och 
korthårig  
russkaya tsvetnaya 
bolonka  
papillon  
phalene  
chinese crested  

 

 

§103 Övriga ärenden 

En stor eloge till CCC som har hand om material och ser till att det flyter så bra.  

§104 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Rasklubbsmötet, domarkonferensen skjuts upp, se över utställningarna för 2025 och 

samverkande klubbar  

§105 Nästa möte: 5/7 19.00 via Teams 

§106 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.  

 

 

 

Signeras digitalt via min.ebox.nu   

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundqvist, vid protokollet   

   

Pierre Lago, justerare  
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Protokoll styrelsemöte i Norrköping 2023-06-03 


Närvarande:   


Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Ann-Christin Johansson, Agnes Thorlaksdottir, Pierre Lago, Sofia 


Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Pernilla Kling, Lena Karlstedt  


Adjungerad:   


Anmält förhinder:  Anki Johansson, Pernilla Kling, Lena Karlstedt 


Inte anmält förhinder: 


 


§096 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 


välkomna. 


§097 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§098 Val av protokolljusterare  


Pierre Lago valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 


§099 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Gicks igenom och lades till handlingarna. 


§100 Ekonomisk Rapport 


Vi går igenom den ekonomiska rapporten. Vi går också igenom rapporten för de 


utställningar som varit. Vi diskutera domares resor. Viktigt att ta kontakt med 


domarna innan det bokas resor. Beslut: Att boka biljetter till domarna så fort de 


har signerat sina avtal och det går att boka biljetter, det ska vara biljetter med 


avbokningsskydd.  


§101 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande     


Samtal med rasklubb – Liz-Beth har varit i kontakt med dem och fortsätter hålla 


kontakten med dem.  


Rapport om Vision 30 – Vi har möjlighet att lämna in ett remissvar senast 30/6. Liz-


Beth, Moa, Pierre och Anki gör ett förslag. 


Rasklubbsmöte - Beslut: Mötet blir den 6/9. Sofia skickar ut en anmälan.   







Tidning – Kommer att tas upp på rasklubbsmötet den 6/9. 


KF – Vi går igenom nomineringarna och Sofia skickar in.  


Utbildning hundhälsa-Sveland: Liz-Beth har haft möte med Sveland. Vi kommer att 


planera in ett utbildningstillfälle (via Teams) i samarbete med Sveland under vintern 


23/24. Till nästa år kommer de att sponsra BIS-rosetterna.           


Vice ordförande 


Inget att rapportera 


Sekreterare  


Se skrivelser nedan  


Brakykommittén 


Komplettering till Förvaltningsrätten - Vi har kompletterat med ytterligare information.  


Rasklubbsrådgivningskommittén 


Samtal med rasklubb – Liz-Beth pratar med dem.  


Kommittén för Avel och hälsa 


SRD-möten - Moa och Agnes rapporterar från SRD-mötet.  


Utställningskommittén 


Ringfördelning Vänersborg - Klart 


Avtal med de platser vi är på - Pierre har kollat och det är klart för 2023.  


Jubileumsutställning 2024, domare, anmälningsavgift - Agnes går igenom vilka 


specialklubbar som har special på söndagen. Beslut: Ordinarie anmälningsavgift 


gäller.  


Utställningsansökan 2025 (Hässleholm, Sigtuna/Märsta, Boden, Backamo, Högbo, 


Timrå) Beslut: Efter domarkommittén har haft möte så hör de av sig till Sofia om 


vilka platser det blir för 2025. Sofia skickar det sedan till rasklubbarna.  


Höjda anmälningsavgifter - Vi funderar till nästa möte 


Rosetter i ringarna – Tas upp igen på nästa möte 
 


Sponsorkommittén  


Sponsring 2024 – Dags att börja ta tag i sponsring för 2024.  


Sponsring 2023 – Mkt lokala som har ställt upp.  


Vi diskuterar fodersponsring – Pierre ringer till ett annat foderföretag.  
 


PR, Info och IT 


Ny hemsida – Moa anmäler jäv och deltar inte i diskussion och beslut i denna fråga. 


Beslut: Styrelsen beslutar att gå på den offert vi fått. Omedelbar justerad. 


 


 


Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 


 







Beslut om att flytta fram den och be om att få återkomma med ett annat upplägg. 


Sofia mailar domarkommittén. Agnes avbokar hotell och kontaktar rasklubbarna.  


 


BPH-kommittén 


 


Dags att skicka in bidrag. Att fundera på till nästa möte om vi ska fortsätta med bidrag.  


 


 


§102 Skrivelser och ärenden 


Diarienr Beskrivning Kommentar 


2023-
0142 


Ansökan utökning av 
rasregister. 


Svar från rasklubbarna 
senast 31/5 


Boston, Fralla ja, 
Japanese chin, Ja 


Domarkommittén 
pratar med domaren. 


2023-
0163 


Från SKK:s valberedning Skicka in svar senast 
4/6. Beslut: Sofia 
skickar in vårt förslag.  


  Från CC Utöka sin special med 
en dag 2024 
Beslut: Sofia frågar vem 
som ska stå för denna 
utställning.  


2023-
0167 


Från Ulrika Henriksson 10 examinatorer 
Domarkommittén kollar 
på detta till nästa möte 


2023-
0094 


Inbjudan 
Representantskapsmötet 
2023 SHU  


Vi tar upp frågan igen på 
nästa möte. Sista dag att 
anmäla är 14/7 
Beslut: vi väljer att inte 
skicka någon i år.  


2023-
0107 


REMISS: SKK 2030 - Roligt, 
enkelt och hållbart – för 
ett tryggt hundliv från 
Fredrik Bruno 


Liz-Beth tar kontakt med 
Fredrik Bruno. Moa, 
Pierre är gärna med om 
det blir ett möte, vi 
återkommer och se om 
fler kan vara med på 
mötet.   
  
Svar ska vara inne 
senast 30/6 







2023-
0129 


1 juli sista ansökningsdag 
för 
exteriördomarkonferenser 
2026 


2019 -  
Bostonterrier, Japanese 
Chin, Mops, Pekingese, 
King Charles Spaniel, 
Fransk Bulldogg,  
 Griffon-raserna 
  
2024 -  
prazsky krysarik  
russkiy toy  
chihuahua långhårig och 
korthårig  
russkaya tsvetnaya 
bolonka  
papillon  
phalene  
chinese crested  


 


 


§103 Övriga ärenden 


En stor eloge till CCC som har hand om material och ser till att det flyter så bra.  


§104 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


Rasklubbsmötet, domarkonferensen skjuts upp, se över utställningarna för 2025 och 


samverkande klubbar  


§105 Nästa möte: 5/7 19.00 via Teams 


§106 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.  
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